
Rasmus Prehn medlem af Trafikudvalget 

Jeg har med stor interesse læst på tekst-tv, at du vil tage problematikken omkring højresvingsulykker op 
politisk og forsøge, at finde en løsning på problemet.

Jeg kan oplyse, at jeg har været optaget af problemet det seneste 1½ år og har en ide til et system, som kan 
forebygge, at disse ulykker sker.

Men jeg har løbet panden mod en mur, når jeg har præsenteret min ide for bl.a. Patent- og 
Varemærkestyrelsen.

Det er et ganske enkelt system med en sensor på cyklen, en sensor på lastbilens / bilens højre sidespejl 
samt en alarm i førerhuset.

Patent- og Varemærkestyrelsen henviser til at lignende system er opfundet / patenteret.

Jeg forstår ikke, hvis ideen er opfundet / patenteret, hvorfor systemet så ikke anvendes i trafikken?

Det kræver blot en simpel lovgivning om, at de svage trafikanter og lastbiler / biler skal have monteret disse 
sensorer, så de kan kommunikerer med hinanden.

Jeg håber, at du får løst problemet, så vi undgår disse meningsløse tab af menneskeliv.

Jeg har i hvert fald ideen til et system, som kan forhindre ulykkerne.

Jeg er en ganske almindelig kvinde, som synes det er forfærdelig, hver gang disse ulykker sker.

Med venlig hilsen

Jette Kathrine Christensen
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